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P R O T O K Ó Ł  NR LVIII/14 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 26 marca 2014 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Jana Medyńskiego 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1. Ogrodnik Andrzej  - Burmistrz Kożuchowa 

2. Żyrolis Adam   - Zastępca Burmistrza Kożuchowa 

3. Ponikwia Kazimierz   - Sekretarz Gminy 

4. Piotrowska Jolanta  - Skarbnik Gminy 

5. Szczepankiewicz Katarzyna - Radca Prawny UM 

6. Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysi, goście. /Lista obecności  

w załączeniu./  
 

Do pkt.1. 

Otwarcia sesji o godz. 12.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Medyński 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad.  
 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał proponowany porządek 

obrad, który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

4. Funkcjonowanie P.U.K. „Uskom”: 

4.1. Zarząd nieruchomościami. 

4.2. Funkcjonowanie oczyszczalni ścieków, wodociągów i wysypiska odpadów – 

plany remontowe i inwestycyjne.  

4.3. Zarządzanie cmentarzami na terenie Gminy. 

5/ Zarząd targowiska i zamierzenia dotyczące poprawy jego funkcjonalności. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 
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6.1. zmieniająca uchwałę w sprawie podziału gminy na stałe obwody głosowania, 

ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych; 

/Numer druku LVIII/1/14 

6.2. zmieniająca uchwałę w sprawie podziału gminy na stałe okręgi wyborcze, oraz 

ustalenia ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu; 

/Numer druku LVIII/2/14 

6.3. przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Zielonej Górze; /Numer druku LVIII/3/14 

6.4. wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków finansowych 

stanowiących fundusz sołecki; /Numer druku LVIII/4/14 

6.5. wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kożuchów w 2014 r; /Numer druku 

LVIII/5/14 

7. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr LVII. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, złożył wniosek, aby punkt 2 porządku 

obrad - Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami, omawiany był jako punkt 5. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie / za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie w punkcie 

6.6. porządku obrad, projektu uchwały w sprawie odpłatnego nabycia nieruchomości na 

rzecz Gminy Kożuchów /Numer druku LVIII/6/14 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie / za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 
 

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

3. Funkcjonowanie P.U.K. „Uskom”: 

3.1. Zarząd nieruchomościami. 

3.2. Funkcjonowanie oczyszczalni ścieków, wodociągów i wysypiska odpadów – 

plany remontowe i inwestycyjne.  
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3.3. Zarządzanie cmentarzami na terenie Gminy. 

4/ Zarząd targowiska i zamierzenia dotyczące poprawy jego funkcjonalności. 

5. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

6.1. zmieniająca uchwałę w sprawie podziału gminy na stałe obwody głosowania, 

ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych; 

/Numer druku LVIII/1/14 

6.2. zmieniająca uchwałę w sprawie podziału gminy na stałe okręgi wyborcze, oraz 

ustalenia ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu; 

/Numer druku LVIII/2/14 

6.3. przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Zielonej Górze; /Numer druku LVIII/3/14 

6.4. wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków finansowych 

stanowiących fundusz sołecki; /Numer druku LVIII/4/14 

6.5. wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kożuchów w 2014 r; /Numer druku 

LVIII/5/14 

6.6. odpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów /Numer druku 

LVIII/6/14 

7. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr LVII. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. / za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 
 

Do pkt.2. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o składanie wniosków  

i interpelacji w formie ustnej lub pisemnej. 

Mirosław Mackiewicz - Przewodniczący Społecznego Komitetu Upamiętnienia 

Zmarłych Samorządowców, poinformował, że inicjatywa uchwałodawcza została 

złożona. Poprosił o przygotowanie projektu uchwały w tej sprawie.   

Jelinek Marcin – radny, zapytał, dlaczego drzewa na ulicy Kraszewskiego zostały 

wycięte przez Zarząd Dróg Powiatowych skoro droga jest w zarządzie Gminy. Poprosił  
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o informację kto wnioskował o wycinkę drzew, kto wydał zgodę na jej dokonanie oraz 

kto jej fizycznie dokonał? 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej, 

poprosił o zebranie skarpy po prawej stronie dojazdu do cmentarza komunalnego  

w Stypułowie.  

Szczęsny Marcin – Prezes PUK „Uskom”, zapewnił, że Spółka jest w stanie wykonać 

zadanie pod warunkiem otrzymania zlecenia od właściciela drogi. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, poprosił o coroczne przekazywanie do biura Rady 

Miejskiej całości części opisowej uchwalonego budżetu.   

Jelinek Marcin – radny, uzupełnił, że w BIP zamieszczone są wyłącznie tabele, które 

nie są czytelne dla potencjalnego mieszkańca. 

Piotrowska Jolanta – Skarbnik Gminy, wyjaśniła, że cześć opisowa została dołączona 

do projektu budżetu. Zapewniła, że radny a także mieszkaniec w każdej chwili może 

otrzymać niezbędne dokumenty. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, przypomniał, że po uchwaleniu 

budżetu szeroka informacja dotycząca planowanych zadań została zamieszczona  

w „Aktualnościach Kożuchowskich”. W kolejnych latach będzie przygotowywana  

informacja w formie broszury. 
 

Do pkt.3. 

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. „Uskom”, przedstawił informację nt. funkcjonowania 

Spółki. /Informacja w załączeniu./ 

Jelinek Marcin – radny, przypomniał, że wnioskował do Prezesa o zwrot nadpłat 

pobranych przez P.U.K. „Uskom” z tytułu opłat związanych z pochówkiem.  

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. „Uskom”, stwierdził, że opłata została prawidłowo 

pobrana w związku z tym spółka nie będzie zwracała słusznie pobranych opłat. Byłoby to 

działanie na szkodę Spółki. 

Jelinek Marcin – radny, przedstawił pismo poprzedniego Prezesa Spółki, który  

w podobnej sytuacji, w roku 2011, zwrócił mieszkańcom niesłusznie pobrane opłaty. 

Zapytał, czy polityka spółki się zmieniła.  

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. „Uskom”,  stwierdził, iż nie zna sytuacji sprzed kilku 

lat. Nie wie, czy jest to analogiczna sytuacja. Zauważył, iż poprzednia polityka 

skutkowała tym, że rok 2011 Spółka zamknęła stratą blisko 3 000 000 zł natomiast rok 



5 

 

2013 został zamknięty zyskiem. Zawarta umowa upoważnia Spółkę do pobierania takich 

opłat. Informowanie, iż Spółka niesłusznie pobiera opłaty, jest działaniem niezgodnym  

z prawdą wpływającym na szkodę Spółki. Nadmienił, że w ostatnim czasie został 

zawarty aneks do umowy. Zgodnie z nim wysokość opłaty ustalana jest Zarządzeniem 

Burmistrza Kożuchowa.  

Jelinek Marcin – radny, złożył wniosek o skierowanie do P.U.K. „Uskom” prośby  

o zwrot niesłusznie pobranych opłat. Uzasadnił, że umowa zawarta ze Spółką, w jego 

ocenie, jest sprzeczna z ustawą a podpisanie aneksu, jest swoistym przyznaniem racji 

jego twierdzeniom. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, stwierdził, iż 

opłaty ustalone przez poprzedniego Prezesa P.U.K. „Uskom” stały w sprzeczności  

z opłatami ustalonymi przez Burmistrza Kożuchowa. Podsumował, iż są to dwie różne 

sytuacje.  

Jelinek Marcin – radny, nie zgodził się z wypowiedzią radnego H. Zielińskiego. 

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. „Uskom”, powtórzył, że w tej sprawie Spółka 

otrzymała umocowanie Burmistrza Kożuchowa. Zauważył, że Spółka wykonała usługę, 

poniosła koszty, w związku z tym zwrot opłat jest działaniem na szkodę Spółki. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o zwrócenie uwagi na jakość 

pracy pracowników opróżniających pojemniki na śmieci, a w szczególności pojemniki na 

makulaturę. Zapytał, co się stało z pojazdem, który służył do ubijania odpadów na 

składowisku w Stypułowie.  

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. „Uskom”, zapewnił, że Spółka cały czas stara się 

podnosić jakość świadczonych usług. Przeprowadzany jest audyt działalności pod kątem 

bezpieczeństwa i higieny pracy,  jak również jakości i czasu pracy. Wykonywana, jest 

tzw. fotografia dnia pracy każdego pojazdu i pracowników. Po audycie zostanie 

przeprowadzone szkolenie z wniosków a następnie kontroling.  

Wyjaśnił, że składowisko jest czynne. Przyjmowane są odpady z oczyszczalni ścieków  

w Kożuchowie. Składowisko w Stypułowie jest składowiskiem zastępczym dla 

składowiska w Kiełczu i wpisane jest do programu wojewódzkiego. Obecnie Spółka 

analizuje możliwość zmiany decyzji administracyjnej tak, aby pozostałą część kwatery 

zapełnić. Po zapełnieniu będzie trzeba podjąć decyzję czy kwaterę rozbudowywać  
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i przyjmować odpady napowierzchniowo, czy też poddać składowisko rekultywacji. 

Kompaktor, który funkcjonuje na składowisku jest własnością Gminy Kożuchów. 
 

Do pkt.4. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację nt. zarządu 

targowiskiem i zamierzeń dotyczących poprawy jego funkcjonalności. Poinformował, że 

do 2013 roku targowiskiem zarządzało P.U.K. „Uskom”. W związku z ubieganiem się  

o dofinansowanie na przebudowę targowiska umowa ze Spółką została rozwiązana, gdyż 

spółka komunalna nie może być beneficjantem środków. W chwili obecnej targowiskiem 

zarządza Gmina Kożuchów. Administratorem jest osoba fizyczna. Osoba ta otwiera 

targowisko, utrzymuje porządek, wskazuje miejsca osobom handlującym oraz pobiera 

opłaty. Dochody z targowiska w 2013 roku wyniosły: z tytułu opłaty targowej - 80 228 

zł., z tytułu rezerwacji miejsc 21 359,84 zł. W dniu dzisiejszym, w Urzędzie 

Marszałkowskim, została podpisana umowa na dofinansowanie inwestycji polegającej 

m.in. na przebudowie terenu, budowie zadaszonych boksów. Kompleksowej 

modernizacji zostanie poddana hala. Teren zostanie utwardzony, ogrodzony i oświetlony. 

W hali zostaną wykonane toalety oraz biuro dla administratora targowiska. 

Dofinansowanie zadania wynosi 1 000 000 zł.. Kosztorys opiewa na około 4 000 000 zł. 

Cena po przetargu może być inna. Zapewnił, że w najbliższych latach nie jest planowany 

wzrost opłaty targowej. 

Perdian Halina – radna, zapytała, gdzie zostanie przeniesione targowisko na czas 

remontu. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, odpowiedział, że miejsca targowe zostaną 

wyznaczone na stadionie.  

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej, 

stwierdził, że targowisko powinno być wykorzystywane w ciągu całego tygodnia. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że to handlujący podejmą 

decyzję, czy chcą wykorzystywać boksy w pozostałe dni.  

Jelinek Marcin – radny złożył wniosek o wpisanie zadania do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej /WPF/. Uzasadnił, że w projekcie  budżetu widniał zapis, iż zadanie powinno 

być wpisane do WPF. Przypomniał, ze zaciągnięta została pożyczka w kwocie 900 000 

zł. Uzasadnił, że  wprowadzenie inwestycji do WPF jest konieczne, ponieważ refundacja 

środków nie wpłynie w bieżącym roku budżetowym. Dodatkowym elementem, jest 
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rozliczenie podatku VAT. Wprowadzenie zmian w WPF pokaże pełny obraz finansów 

Gminy. Wniósł, aby zmiany wprowadzone zostały na sesji w miesiącu kwietniu. Zwrócił 

się do Przewodniczącego Rady, aby w przypadku nie wprowadzenia zmian we 

wskazanym terminie, skierował wniosek do RIO w Zielonej Górze.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że radny wkracza  

w kompetencje organu wykonawczego. Poprosił o cierpliwość. Fakty zostaną dokonane 

w chwili, kiedy będą znane wszystkie dane. Stwierdził, ze nie ma sensu dwa razy 

zmieniać WPF. 
 

Do pkt.5. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z prac 

Burmistrza między sesjami./Sprawozdanie w załączeniu./ 

Jelinek Marcin – radny, powiedział, że 3 marca br. Burmistrz Kożuchowa podpisał 

nowe zarządzenie dotyczące wprowadzenia opłat na cmentarzach. Podziękował 

Burmistrzowi za uwzględnienie części postulatów mieszkańców zgłaszanych na 

spotkaniach.  
 

Do pkt.6.1. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie podziału gminy na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, 

granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. /Numer druku LVIII/1/14/.  

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

zmieniającej uchwałę w sprawie podziału gminy na stałe obwody głosowania, ustalenia 

ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 
 

Do pkt.6.2. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie podziału gminy na stałe okręgi wyborcze, oraz ustalenia ich granic, 

numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. /Numer druku LVIII/2/14/. 

Przedstawił autopoprawkę do projektu uchwały. /Autopoprawka w załączeniu./ 
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Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

zmieniającej uchwałę w sprawie podziału gminy na stałe okręgi wyborcze, oraz ustalenia 

ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 
 

Do pkt.6.3. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Zielonej Górze. /Numer druku LVIII/3/14/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 
 

Do pkt.6.4. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie  

wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków finansowych 

stanowiących fundusz sołecki. /Numer druku LVIII/4/14/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków finansowych 

stanowiących fundusz sołecki. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 
 

Do pkt.6.5. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kożuchów w 2014 r. /Numer druku LVIII/5/14/ 
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Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kożuchów w 2014 r. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 
 

Do pkt.6.6. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

odpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /Numer druku LVIII/6/14 

Wyjaśnił, że projekt dotyczy nieruchomości będących własnością Gminnej Spółdzielni 

„Samopomoc Chłopska” w likwidacji. Poinformował, ze Urząd Skarbowy przystąpił do 

licytacji części nieruchomości. Najbliższa licytacja odbędzie się 10 kwietnia br. 

Powiedział, że chciałby uczestniczyć w tej licytacji w celu ewentualnego zapobiegnięcia 

przejęcia nieruchomości, wraz z drogami, przez inną osobę fizyczną lub prawną. 

Zapewnił, że weźmie udział w licytacji wyłącznie w przypadku, kiedy w licytacji będzie 

brała udział osoba trzecia. Zapewnił, że będzie brał udział w każdej kolejnej licytacji. 

Działania będą prowadzone wielowątkowo tzn. z jednej strony Gmina będzie starała się 

zablokować przejęcie nieruchomości, natomiast z drugiej strony będą prowadzone 

działania zmierzające do wyłączenia z licytacji dróg, aby Gmina mogła nabyć 

nieruchomości z mocy prawa, gdyż tak naprawdę, to Gmina jest właścicielem 

nieruchomości a Gminna Spółdzielnia była użytkownikiem wieczystym. Prowadzone są 

analizy prawne, które pokażą czy Gmina może odebrać użytkowanie wieczyste. Gmina 

docelowo chce wystąpić do Urzędu Skarbowego o przejęcie wszystkich nieruchomości 

po Spółdzielni. Warunkiem jest spłata wszystkich wierzycieli. Na dzień dzisiejszy 

wiadomo, że suma zobowiązań, to około 100 000 zł.  Zobowiązania te można pokryć ze 

sprzedaży mieszkań i sklepów. Gmina byłaby wówczas właścicielem całości mienia po 

byłej Gminnej Spółdzielni „Samopomoc Chłopska”.  

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

zapytała gdzie znajdują się mieszkania, które są własnością Gminnej Spółdzielni 

„Samopomoc Chłopska” 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że mieszkania znajdują się  

w budynku naprzeciw sklepu meblowego przy ulicy Zielonogórskiej. 
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Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, 

stwierdził, że nie zostały uporządkowane dokumenty byłych pracowników Gminnej 

Spółdzielni „Samopomoc Chłopska”. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że w tej sprawie zostało 

złożone doniesienie na Policję. Nie ma jeszcze informacji o umorzeniu postępowania. 

Zapewnił, że jeżeli postępowanie nie będzie wszczęte, to zostanie złożone doniesienie do 

Generalnego Inspektora Ochrony Środowiska. 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie odpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 
 

Do pkt.7. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej nr LVII został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 
 

Do pkt.8. 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

poprosiła o zabezpieczenie około 10 sztuk wyciętych lip na potrzeby zorganizowania 

„Pleneru rzeźbiarskiego” podczas Dni Kożuchowa. Zaproponowała, aby KOKiS 

„Zamek” ogłosił konkurs rzeźbienia w drzewie. Rzeźby stanowić mogą doskonałą 

dekorację korytarzy zamku. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że drzewa są własnością Powiatu 

Nowosolskiego. Powiat wyłonił wykonawcę w przetargu i aby obniżyć koszty sprzedał 

wykonawcy drewno. Zapewnił, że wystąpi o pozyskanie kilku pni. Zapewnił również, że 

jeżeli będą wycinane drzewa, które są własnością Gminy, to zostaną one przeznaczone na 

taki cel. 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej, zwrócił 

uwagę, że odpady powstałe w wyniku płukania filtrów w przepompowni w Stypułowie 

spływają do prywatnego stawu. Poprosił o zwrócenie się w tej sprawie do Prezesa P.U.K. 

„Uskom”. 

Jelinek Marcin – radny, poprosił o informację na jakim etapie jest zadanie „Budowa 

zatok autobusowych w Studzieńcu”.  Zapytał, jak wygląda dokumentacja i jakie jest 

stanowisko Zarządu Dróg Wojewódzkich.  

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, zapewnił, że radny otrzyma ostatnią 

odpowiedź udzieloną przez Zarząd Dróg Wojewódzkich w Zielonej Górze.  
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Jelinek Marcin – radny, stwierdził, że z odpowiedzi wnioskuje, iż na wykonanie zatok 

w roku bieżącym nie ma szans. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, powiedział, że można tak 

domniemać,  ale nie oznacza to, że Gmina nie będzie w dalszym ciągu próbowała. 

Jelinek Marcin – radny, powiedział, że mieszkańcy są rozgoryczeni tą sytuacją. Sprawa 

ciągnie się już 6 lat. Mieszkańcy chcieliby w pozytywny sposób usankcjonować tą 

sprawę, nie chcą pisać protestów ani nagłaśniać sprawy w mediach. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, zapewnił, że rozumie mieszkańców, 

ale uzyskane opinie m.in. Policji i Zarządu Dróg Wojewódzkich, mogą wskazywać na 

rozwiązania, które mniej będą zadowalać mieszkańców niż rozwiązania dotychczasowe, 

mimo, ze są one dyskusyjne. Sytuacja jest skomplikowana. Zapewnił, że mając pewną 

koncepcję ponownie wystąpi w tej sprawie, ale sukcesu nie gwarantuje. 

Jelinek Marcin – radny, poprosił o wskazanie przybliżonego terminu wystąpienia. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, odpowiedział, że wystąpienie 

zostanie skierowane do Zarządu Dróg Wojewódzkich w ciągu miesiąca. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, zgodził się z wypowiedzią radnego  

M. Jelinka. Stwierdził, że należy wystąpić do Zarządu Dróg Wojewódzkich o konkretne 

deklaracje w tej sprawie.  

Perdian Halina – radna, zapytała, czy prawdą jest to, że Gmina zażądała opłat za postój 

karetki pogotowia przed przychodnią zdrowia. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, negatywnie odpowiedział na zadanie 

pytanie.  

Perdian Halina – radna, zapytała, czy do końca roku będzie rozpoczęty remont budynku 

przejęty po Spółdzielni „Lubkon”. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, poinformował, że Gmina będzie 

formalnym właścicielem obiektu najprawdopodobniej na koniec kwietnia. 

Perdian Halina – radna, podziękowała dyrektorowi B.Flis, pani H. Kuchnie oraz panu  

Z. Szukiełowiczowi za spowodowanie uprzątnięcia terenu należącego do Gminnej 

Spółdzielni. Zapytała, kiedy zostaną zabrane worki ze śmieciami. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, poinformował, że zostało wydane 

polecenie, aby do końca tygodnia worki zostały uprzątnięte.  

Perdian Halina – radna, zapytała, czy ogłoszono przetarg na sprzątanie miasta. 
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Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, powiedział, że rozważane są różne 

wersje działań. Uwzględniamy możliwość współdziałania z P.U.K. „Uskom” i ze 

Spółdzielnią Socjalną „Eden”. Częściowo zadania zostały zlecone Spółdzielni Socjalnej. 

Decyzje zostaną podjęte z końcem marca. 

Perdian Halina – radna, zapytała, co mieszkańcy ulicy Dworcowej mają robić  

w przypadku, gdy na ulicy zaparkowano trzy TIR-y i brak jest przejazdu. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, przypomniał, że przy tej ulicy 

znajduje się, istotna pod względem zatrudnienia, firma, która musi funkcjonować. 

Towary produkowane przez Firmę muszą być przez nią wywożone. Ulica Dworcowa, 

jest jedyną drogą do tej Firmy. W momencie przejęcia drogi przez Gminę nie wyklucza 

wprowadzenia rozwiązań w postaci zatok postojowych. Powtórzył, że w chwili obecnej 

ruch nie może być w żaden sposób ograniczony. Nadmienił, że w ostatnim czasie jest 

bardzo często na tym terenie i sytuacja pokazana przez radną na zdjęciach, jest sytuacją 

sporadyczną. 

Perdian Halina – radna, powiedziała, że mieszkańcy skarżą się, że ich śmietniki są 

zapełniane przez kierowców TIR-ów. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, zaproponował, zabezpieczenie 

zasieków na kosze na śmieci. Stwierdził, że jest to rozwiązanie stosowane na wielu 

posesjach.  

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, przyznał rację, 

że sytuacja jest kłopotliwa dla mieszkańców. Powiedział, że rozmawiał z Komendantem 

Straży Miejskiej w sprawie skierowania patroli na ten teren. Poprosił, o zwrócenie się  

w tej sprawie do Policji. Zaproponował, aby przedstawiciele Firmy również 

porozmawiali z kierowcami. 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

zapytała czy na stronie Urzędu dostępne jest dla mieszkańców hasło dostępu do 

bezprzewodowego Internetu. 

Malczyk Piotr – radny, wyjaśnił, że aby to było możliwe należałoby zainstalować tzw. 

HOTSPOT, wówczas mieszkańcy mogą korzystać z Internetu bez hasła. Zauważył, ze 

Internet musi być wydzielony z sieci Urzędu, ponieważ , ze względu bezpieczeństwa, 

postronne osoby nie mogą mieć do niej dostępu. 
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Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, uzupełnił, że analizowane są różne 

scenariusze w tej sprawie. Rozwiązanie docelowe zostanie zaproponowane. 

Jelinek Marcin – radny zapytał, czy prawdą jest, że dyrektor KOKiS „Zamek” dostał 

wypowiedzenie z pracy. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, powiedział, że w chwili obecnej nie 

potwierdza i nie zaprzecza tej informacji. 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej, 

powiedział, że Zarząd Melioracji powinien w ciągu miesiąca rozpocząć prace 

konserwacyjne przy odcinku Brzeźniczanki w Stypułowie. Poprosił, aby pracownik 

Gminy zwrócił szczególną uwagę na tą sprawę. 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

zwróciła uwagę, że skwer na skrzyżowaniu ulic Szopena – Wolności – Szprotawska 

bardzo brzydko wygląda. Zapytała, jakie są plany dotyczące tego terenu. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, zapewnił, że do końca marca zostanie 

rozstrzygnięta sprawa wyboru firmy, która zajmie się zielenią w mieście. Wraz z tym 

zostaną podjęte decyzje dotyczące zakresu i sposobu zagospodarowania. 
 

Do pkt.9. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 16.00 
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